
Lepši časi za vodiške šolarje

Končno prava telovadnica
Polnih 14 let so se vodiški šolarji stiskali v

majhni, neprimerni telovadnici. Ko so leta 1963
odprli novo vodiško osnovno šolo, je bil to ve-
lik dogodek za ta in okoliške kraje. Vodiški šo-
Iarji so se takrat rešili triizmenskega pouka,
stalnega preseljevanja iz ene učilnice v dru-
go, gostovanj v domu družbenih organizacij.

Ko so učenci v tistem letu videli tudi eno
izmed učilnic preurejeno v telovadnico z naj-
nujnejšim orodjem in pripravami, so bili vsi
veseli: končno bomo lahko tudi mi telovadili!

In so res! Malce bolj na tesno je šlo, toda
za silo so se le razmigali. Toda šolarjev je bilo
iz leta v leto več, telovadnica je postajala ved-
no bolj tesna in zato ni čudno, da so si že dol-
go želeli nove, prostorne, svetle; pač telovadni-
co kot se spodobi! Tudi starši šolarjev so ra-
zunieli te želje in že ob glasovanju ob prvem
samoprispevku potrdili, da so pripravljeni pri-

spevati svoj delež, da bo zrasla nova telovad-
nica.

Preteklo je že polnih 6 let od tistega dne,
ko so obkrožili svoj »ZA«, in skoraj na šesto
obletnico (referendum je bil 21. novembra) so
končno tudi v svojem kraju zagledali v vsem
sijaju opredmetenje tistega »za«. Nova, svetla,
prostorna, moderno opremljena in sploh čudo-
vita je bila telovadnica v petek, 25. novembra,
ko je ena izmed učenk prerezala trak ob vhodu
vanjo in so prvi gostje začeli prihajati na slav-
nostno olvoritev.

Dobrih osem mesecev so potrebovali delavci
gradbenega podjetja Obnova, da so zgradili ta,
38. po vrsti, objekt iz sredslev prvega samo-
prispevka. Razen telovadnice so zgradili še ve-
liko, moderno kuhinjo, knjižnico za večnamen-
ski prostor z jedilnico. Kar 9 milijonov je stala
gradnja, če pa prištejemo še stroške zunanje
ureditve in ostalih del, se številka povzpne na
celih 15 milijonov dinarjev.

Vodiški šolarji bodo odslej še z večjim ve-
seljem hodili k uram telesne vzgoje. Pa ne le
šolarji, tudi ostali krajani bodo v njej našli svoj
prostor in čas za rekreiranje, saj je to poleg
nogometnega igrišča edini športni objekt v vo-
diški krajevni skupnosti.

Vodičani bodo že ta mesec lahko opazovali
delavce Obnove pri nadaljevanju del — tokrat
iz sredstev drugega samoprispevka, ko bodo
gradili še štiri učilnice in večnamenski prostor
ter ustrezne kabinete. Graditi bodo začeli pred
rokom, saj je bila gradnja predvidena šele za
prihodnje leto, toda stroški izgradnje bodo niž-
ji, če bodo delavci in stroji kar ostali na grad-
bišču in nadaljevali z delom.


